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Närvaroförteckning 
 Ledamot  Tjänstgörande ersättare Närvaro 
1 Maria Ixcot Nilsson S  N §§ 81-93 
2 Bo Sunesson C  N 
3 Sten-Olof Johansson M  N 
4 Per Adolfsson S  N 
5 Charlotte Andersson SD  N 
6 Zeljka Krajinovic S  N 
7 Bo Eddie Rossbol BA  N 
8 Pontus Franzén S  N 
9 Johan Jonsson C  N 
10 Leif Karlsson M  N 
11 Martin Henriksson SD  N 
12 Annika Karlsson S  N 
13 Jarkko Pekkala S  N 
14 Nicke Grozdanovski V  N 
15 Jenny Rydberg C  N 
16 Stefan Nyström M  N 
17 Gull-Britt Hellborg KD  N 
18 Marie-Louise Eddegård S  N  
19 Lars-Olof Karlsson -  N 
20 Jan-Olof P Jäghagen S Camilla Johansson N 
21 Anja Karlsson Granlund BA  N 
22 Karin Rask C  N §§ 82-93 
23 Ann Helene Jonsson M  N 
24 Kickie Norrby S  N 
25 Dragan Pavlovic S  N 
26 Tony Johansson  SD  N 
27 Gunvor Karlsson S  N 
28 Rune Magnusson  C  N 
29 Hans Ohlsson  M  N  
30 Jette Lehrmann Madsen MP  N 
31 Flemming Jörgensen S  N 
32 Stig-Ove Andersson S  N 
33 Mats Bjartling BA  N 
34 Bo Häggbring SD  N 
35 Niklas Banérsson C  N 
36 Eva Regin Johnston  M  N 
37 Simon Petersson S Eva-Lena Gotthardsson N 
38 Camilla Holgersson V  N 
39 Gullvi Dahllöf S Erik Fors N 
40 Göran Andersson C  N 
41 Günter Villman M  N 
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Innehållsförteckning 
§ 78 Besvarande av motion - angående förbättrad gatubelysning på cykelbanan 

längs med Mineralvägen 
§ 79 Samverkansöverenskommelse och medborgarlöfte mellan 

lokalpolisområde Nybro och Emmaboda kommun 
§ 80 Skattesats 2020 
§ 81 Budget 2020 inklusive flerårsplan 
§ 82 Ansvarsfrihet och revisionsberättelse för 2018 – Regionförbundet 
§ 83 Revidering av avtal och reglemente för hjälpmedelsnämnden 
§ 84 Ansökan om vattenskyddsområde i Lyckebyån 
§ 85 Sammanträdestider 2020 för Kommunfullmäktige 
§ 86 Information – Återkoppling till kommunfullmäktige angående att 

Träffpunkten i Lindås inte flyttat till Mikaelsgården i Lindås 
§ 87 Inrättande av Hållbarhetsråd samt avskaffande av Kommunala 

pensionärsrådet, KPR och Kommunala tillgänglighetsrådet KTR 
§ 88 Revidering - Reglemente för teknik- och fritidsnämnden  
§ 89 Ändring av investeringsbudget - Prioritering av lokalprojekt - 

omfördelning i investeringsbudget beslutad av Kommunfullmäktige 
§ 90 Inkomna Medborgarförslag och Motioner  
§ 91 Anmälningsärenden  
§ 92 Frågor och svar vid Kommunfullmäktige 
§ 93 Demokratital för att uppmärksamma 100-års jubileum av allmän rösträtt 
Voteringar 
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§ 78 Dnr KS/2018:364 
 
Besvarande av motion - angående förbättrad gatubelysning på cykelbanan 
längs med Mineralvägen 
 
Sammanfattning 
En motion har inkommit till Emmaboda kommun med förslag att förbättra 
/åtgärda bristande belysning längs med cykelvägen bredvid Mineralvägen för att 
öka tryggheten och säkerheten där.  
 
Förslagsställaren menar att Mineralvägens gatubelysning inte räcker till att även 
lysa upp cykelvägen på grund av mycket skog och buskar runt omkring och 
cykelvägen ligger en bit ifrån gatan.  
 
Remissen är översänd till Teknik- och fritidsnämnden för synpunkter. 
 
Beslutsunderlag  
Motion angående förbättrad gatubelysning på cykelbanan längs med Mineralvägen 
TFN 2019-05-08 par 20 protokollsutdrag Remiss - motion angående förbättrad 
gatubelysning längs med Mineralvägen § 20 
Ett preliminärt kostnadsförslag har redovisats på 111.650 kronor.  
 
Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2019-05-08 § 20  
att på grund av den ansträngda ekonomin kan detta bli aktuellt tidigast 2020.  
 
Yrkanden vid Kommunstyrelsen 2019-06-04 
Martin Henriksson (SD) yrkar bifall till kommunstyrelseberedningens förslag till 
beslutet. 
 
Yrkanden vid Kommunfullmäktige 2019-06-17 
Rune Magnusson (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut.  
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att i enlighet med Teknik- och fritidsnämndens beslut 2019-05-08 § 20 besluta att 
på grund av den ansträngda ekonomin kan detta bli aktuellt tidigast 2020 samt 
 
att anse motion som färdigbehandlad. 
____ 
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§ 79 Dnr KS/2019:240 
 
Samverkansöverenskommelse och medborgarlöfte mellan lokalpolisområde 
Nybro och Emmaboda kommun 
 
Bakgrund 
Ett systematiskt brottsförebyggande arbete där kommunen och polisen samverkar 
är centralt för ett tryggare och säkrare lokalsamhälle. Polisen och kommunen är 
centrala aktörer för trygghet och säkerhet i lokalsamhället men har olika möjlighet 
att arbeta med och bidra till trygghet och säkerhet. 
 
Samverkansöverenskommelsen och medborgarlöftet är centrala delar i det 
brottsförebyggande arbetet och grundar sig på ett kunskapsbaserat arbetssätt med 
en samverkansprocess i ett antal steg. Samverkansöverenskommelsen och 
medborgarlöftet är det som ligger till grund för det operativa brottsförebyggande 
arbete som ska bedrivas. 
 
Samverkansöverenskommelsen är ett strategiskt övergripande dokument som 
konfirmerar samarbetet mellan kommun och polis samt vilka områden som är 
mest centrala att samarbeta om. Samverkansöverenskommelsen gäller över fyra år, 
2019-2022, kopplat till mandatperioden. 
 
Medborgarlöftet beskriver det konkreta arbete som kommunen respektive polisen 
åtar sig att genomföra, enskilt och/eller tillsamman, utifrån 
samverkansöverenskommelsen. Medborgarlöftet gäller kalenderårsvis. 
 
Ärendets beredning 
Underlaget till samverkansöverenskommelse samt medborgarlöfte grundar sig i 
följande delar. Polisens årliga trygghetsundersökning 2018, medarbetardialog 
inom polisen, medborgardialog med ett hundratal Emmabodabor samt aktuell 
brottsstatistik för  aktuell tid. 
Föreliggande underlag har bearbetats i Emmasamverkan samt även i de 
förvaltningar som är representerade i Emmasamverkan. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Vare sig samverkansöverenskommelsen eller medborgarlöftet genererar ytterligare 
extra kostnader för kommunen. 
 
Beslutsunderlag 
Samverkansöverenskommelse samt medborgarlöfte mellan lokalpolisområde 
Nybro och Emmaboda kommun. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förlag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att underteckna föreliggande Samverkansöverenskommelse mellan 
lokalpolisområde Nybro och Emmaboda kommun 
 
att underteckna föreliggande Medborgarlöfte mellan lokalpolisområde Nybro och 
Emmaboda kommun. 
____ 
 
Samverkansöverenskommelse och Medborgarlöftet undertecknande efter 
genomfört beslut.  
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§ 80 Dnr KS/2019:8 
 
Skattesats 2020 
 
Sammanfattning 
I kommunallagens 8 kap § 6, står att "förslag till budget skall upprättas av 
styrelsen före oktober månads utgång. Om det finns särskilda skäl till det, får 
budgetförslaget upprättas i november månad. I så fall skall styrelsen före oktober 
månads utgång föreslå skattesatsen för den kommunalskatt eller landstingsskatt 
som ingår i den preliminära inkomstskatten under det följande året."  
 
Vidare anger kommunallagen 8 kap § 9 att "Om budgeten på grund av särskilda 
skäl inte kan fastställas före november månads utgång, skall fullmäktige ändå 
fastställa skattesatsen.  
Budgeten skall därefter fastställas före december månads utgång. Fullmäktige får 
då fastställa en annan skatte- eller avgiftssats än den som har bestämts tidigare, 
om det finns skäl till det."  
 
De senaste förändringarna av skattesatsen var när  
Kommunfullmäktige 2011-10-31 § 97 fastställde skattesats till 21:21 kronor per 
skattekrona för året 2012 vilket var en sänkning med 41 öre p.g.a. skatteväxling 
med anledning av kollektivtrafik-förändringen då landstinget tog över som 
huvudman samt när  
Kommunfullmäktige 2014-10-14 § 115 fastställde skattesatsen för 2015 till 21:71 
vilket var en höjning med 50 öre per skattekrona. 
____  
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att fastställa skattesatsen under 2020 till 21:71 kronor per skattekrona vilket 
innebär ingen förändring.  
____ 
 
Yrkanden  
Johan Jonsson (C) yrkar att skattesatsen höjs med 50 öre från och med 2020-01-
01. 
 
Simon Petersson (S), Bo Eddie Rossbol (BA), Martin Henriksson (SD) ocxh Gull-
Britt Hellborg (KD) yrkar bifall till Johan Jonssons (C) yrkande. 
 
Propositionsordning 
Kommunstyrelseberedningens förslag mot Johan Jonssons (C) yrkande.  
Ordförande finner att Johan Jonsson (C) yrkande bifallits. 
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____  
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att höja skattesatsen med 50 öre per skattekrona vilket innebär en skattesats på 
22:21 kronor per skattekrona från och med 2020-01-01. 
____ 
 
Yrkanden  
Johan Jonsson (C), Nicke Grozdanovski (V) och Jarkko Pekkala (S) yrkar bifall 
till Kommunstyrelsens förslag till beslut.  
 
Charlotte Andersson (SD) yrkar att bibehålla nuvarande skattesats.  
 
Propositionsordning 
Kommunstyrelsens förslag mot Charlotte Andersson (SD) förslag. 
Ordförande finner att Kommunstyrelsens förslag till beslut har bifallits.  
 
Votering 
Ja för Kommunstyrelsens förslag 
Nej för Charlotte Anderssons (SD) förslag  
Utgång votering 33 Ja 4 Nej 2 Avstår 2 ej närvarande. 
____ 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att höja skattesatsen med 50 öre per skattekrona vilket innebär en skattesats på 
22:21 kronor per skattekrona från och med 2020-01-01. 
____ 
 
Reservationer 
Charlotte Andersson (SD), Martin Henriksson (SD), 
Tony Johansson (SD) och Bo Häggbring (SD) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för Charlotte Anderssons (SD) yrkande som inte bifallits.  
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§ 81 Dnr KS/2019:8 
 
Budget 2020 inklusive flerårsplan 
 
Kommunstyrelsen har i uppgift att till Kommunfullmäktige överlämna förslag till 
driftbudget 2020, investeringsbudget 2020 samt prognos för 2021 och 2022. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att anta förslag till driftbudget 2020 samt prognos 2021-2022 enligt bilaga för 
majoriteten (Centerpartiet, Moderaterna, Bästa Alternativet och 
Kristdemokraterna) 
 
att anta förslag till övergripande mål för budget 2020-2022 enligt bilaga för 
majoriteten (Centerpartiet, Moderaterna, Bästa Alternativet och 
Kristdemokraterna) 
 
att anta förslag till investeringsbudget 2020 samt prognos 2021-2022 enligt bilaga 
för majoriteten (Centerpartiet, Moderaterna, Bästa Alternativet och 
Kristdemokraterna).  
____ 
 
Yrkanden vi Kommunstyrelsen 2019-06-04 
Johan Jonsson (C) yrkar att Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut stryks 
och att Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige anta Budget 2020 
med flerårsplan 2021-2022. 
 
Martin Henriksson (SD) yrkar att stryka posten på 1Mkr i kommunfullmäktiges 
prioriterade investeringsprojekt för rastplats Eriksmåla, samt minska anslaget till 
socialnämnden med 1 Mkr genom nerläggning av mötesplatsen, och istället utöka 
bildningsnämndens driftbudget 2020 med totalt 2Mkr, som ett riktat stöd till barn 
och elever med särskilda behov. 
 
Bo Sunesson (C), Maria Ixcot Nilsson (S), Simon Petersson (S), Bo Eddie 
Rossbol (BA), Sten-Olof Johansson (M) och Gull-Britt Hellborg (KD) yrkar bifall 
till Johan Jonssons (C) yrkande. 
 
Propositionsordning 
Kommunstyrelseberedningens förslag mot Johan Jonssons (C) yrkande. 
Ordförande finner att Johan Jonssons (C) yrkande bifallits. 
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Proposition nr 2 
Martins Henriksson (SD) yrkande mot avslag av det samma. 
Ordförande finner att Kommunstyrelsen bifallit avslag för Martin Henrikssons 
(SD) ändringsyrkande.  
 
Reservation  
Martin Henriksson (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande 
som inte bifallits.  
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att anta Budget 2020 med flerårsplan 2021-2022. 
____ 
 
Yrkanden vi Kommunfullmäktige 2019-06-17 
Johan Jonsson (C), Maria Ixcot Nilsson (S), Stig-Ove Andersson (S) yrkar bifall 
till Kommunstyrelsens förslag till beslut.  
 
Martin Henriksson (SD) yrkar att stryka posten på 1Mkr i kommunfullmäktiges 
prioriterade investeringsprojekt för rastplats Eriksmåla, samt minska anslaget till 
socialnämnden med 1 Mkr genom nerläggning av mötesplatsen, och istället utöka 
bildningsnämndens driftbudget 2020 med totalt 2Mkr, som ett riktat stöd till barn 
och elever med särskilda behov. 
 
Propositionsordning 
Kommunstyrelsens förslag till beslut mot Martin Henrikssons (SD) yrkande. 
Ordförande finner att Kommunstyrelsens förslag till beslut bifallits.  
 
Votering 
Ja för Kommunstyrelsens förslag 
Nej för Martin Henrikssons (SD) förslag  
Utgång votering 32 Ja 4 Nej 4 Avstår 1 ej närvarande. 
____ 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att anta Budget 2020 med flerårsplan 2021-2022. 
____ 
 
Reservationer 
Charlotte Andersson (SD), Martin Henriksson (SD), 
Tony Johansson (SD) och Bo Häggbring (SD) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för Martin Henrikssons (SD) yrkande som inte bifallits.  
 
Mötet ajourneras 19:20 – 20:00  
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§ 82 Dnr KS/2019:13  
 
Ansvarsfrihet och revisionsberättelse för 2018 - Regionförbundet  
 
Sammanfattning  
Regionförbundet har inkommit med hemställan hos huvudmännen att behandla 
frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för Regionförbundet i Kalmar län gällande 
verksamhetsåret 2018.  
 
Förbundets revisorer tillstyrker att Regionförbundets styrelse och de 
förtroendevalda i detta organ beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2018.  
 
Beslutsunderlag  
Protokollsutdrag RFs styrelse 190329 
RF_Verksamhetsberättelse_2018 
Revisionsberättelse 2018 
Revisionsberättelse PKN 2018 
Granskningsrapport 2018 
Revisionsrapport PwC 2018 
____  
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen  
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att bevilja ansvarsfrihet för Regionförbundet i Kalmar läns styrelse för 2018.  
_____ 
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§ 83 Dnr KS/2018:21 
 
Revidering av avtal och reglemente för hjälpmedelsnämnden 
 
Hjälpmedelsnämnden har inkommit med Revidering avtal och reglemente för 
hjälpmedelsnämnden. Nämnden beslutade 2018-11-23 om revidering av avtal med 
länets kommuner angående hjälpmedelsverksamheten och revidering av 
reglemente för hjälpmedelsnämnden. Anledning till aktuell revidering av 
reglemente och avtal är dels att Regionförbundet ändras, att Primärkommunala 
nämnden upphör att finnas samt revisorernas rapport kring hjälpmedelsnämndens 
verksamhet.  
 
Remissen är översänd till Socialförvaltningen och utlåtande har inkommit 2019-
04-23 från socialchef och medicinskt ansvarig sjuksköterska MAS.  
I sitt utlåtande framförs att efter genomgång av Kommunal hjälpmedelsamverkan i 
Kalmar län (KHS) och Karl Linden, hjälpmedelschefs tjänsteskrivelse, kan 
kommunfullmäktige besluta att godkänna förslaget till beslut angående  
revidering av ”Avtal om gemensam nämnd för hjälpmedelsverksamhet”, 
revidering av ”Verksamhetsbeskrivning för gemensam hjälpmedelsverksamhet”, 
revidering av ”Reglemente för gemensam nämnd” och att lägga till bilaga 23 
”budget och verksamhetsuppföljning” samt att överlämna förslagen för beslut och 
undertecknande till respektive kommuns fullmäktige 
 
Beslutsunderlag 
Utlåtande Socialförvaltningen förslag avtal m.m. Hjälpmedelsnämnd 
Tjänsteutlåtande Revidering avtal och reglemente KHS 
Protokollsutdrag § 14 Revidering avtal och reglemente för hjälpmedelsnämnden 
Förslag till Avtal om gemensam nämnd för hjälpmedelsverksamhet 
Bilaga 1 Verksamhetsbeskrivning för gemensam hjälpmedelsverksamhet 
Bilaga 3 Reglemente för en gemensam hjälpmedelsverksamhet 
Bilaga 4 Verksamhets och budgetuppföljning 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att i enlighet med socialchefens och medicinskt ansvarig sjuksköteras MAS 
utlåtande godkänna förslaget angående  
revidering av ”Avtal om gemensam nämnd för hjälpmedelsverksamhet”, 
revidering av ”Verksamhetsbeskrivning för gemensam hjälpmedelsverksamhet”, 
revidering av ”Reglemente för gemensam nämnd” samt 
 
att lägga till bilaga 23 ”budget och verksamhetsuppföljning”  
____ 
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§ 84 Dnr KS/2011:180 
 
Ansökan om vattenskyddsområde i Lyckebyån 
 
Bakgrund 
Utifrån EU:s vattendirektiv från år 2000 vilket blev svensk förordning 2004 och 
Sveriges nationella miljömål från 2009 (grundvatten av god kvalitet, levande sjöar 
och vattendrag) har tjänstemän från vardera Emmaboda Energi (som huvudman 
för va), Lessebo kommun och Karlskrona kommun arbetat fram ett förslag till 
vattenskyddsområde i Lyckebyån. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2011-10-10, § 88 
att uppdra till Emmaboda Energi och Miljö AB arbeta vidare med ansökan hos  
Länsstyrelsen för fastställelse av vattenskyddsområde för Lyckebyån 
 
Utifrån detta beslut ansökte Emmaboda Energi och Miljö AB 2012-06-26 om 
vattenskyddsområde. En ansökan är ju normalt ett startskott för en fortsatt 
handläggning och i detta fall blev det tydligare än vanligt. På grund av 
resursproblem hos länsstyrelsen drog handläggningen ut på tiden. Ett omtag 
gjordes 2016 och ett omfattande arbete som bland annat inkluderade nya samråd 
med markägare fortsatte under 2017 och 2018. Under arbetet har även 
kommunens miljökontor deltagit när så varit möjligt utifrån miljökontorets 
resurser. 
Kommunfullmäktige har även 2015-02-09 §5 beslutat om en VA-plan, (Vatten 
och Avlopp) även innebärande att det ska tas fram uppdaterade 
vattenskyddsområden för samtliga vattentäkter och att Emmaboda Energi och 
Miljö AB, EEMAB ska ansvar för detta. 
 
Länsstyrelsen har inte ansett att det krävs nya politiska beslut utan att områdets 
aktuella omfattning och den aktuella utformningen av förslaget till föreskrifter 
skulle behandlas som hörande till den ursprungliga ansökan från 2012. 
De i detta bakgrundsavsnitt presenterade fakta föredrogs av energibolaget för 
Kommunstyrelsens Arbetsutskott, KSAU 2019-04-18. 
 
Dagsläget 
Sedan det ursprungliga beslutet togs i Kommunfullmäktige 2011-10-10, § 88 har 
samhället förändrats. ”Klimathotet” har blivit tydligare och med det kunskapen 
om vattnets betydelse. Samtidigt har intrång i den enskilde markägarens 
förfogande över sin mark värderats om.  
 
Eftersom Kommunfullmäktige ska vara den som godkänner en ansökan om 
vattenskyddsområde bör det också vara kommunen som står som ansvarig för 
ansökan. 
 
Inför inlämnandet av ”det slutliga” förslaget till länsstyrelsen skickade Karlskrona 
kommun, Emmaboda Energi och Lessebo kommun, via sin konsult ut information 
till alla berörda markägare. Informationen innehöll bland annat resultatet av de 
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samråd som hållit 2017. I samband med detta utskick ställdes frågor om varför det 
i Karlskrona var kommunen som stod som avsändare medan det i Emmaboda var 
energibolaget. 
 
Nästa steg i arbetet för att införa ett vattenskyddsområde är att länsstyrelsen för 
ärendet vidare till ett så kallat myndighetssamråd och detta vill man göra oavsett 
om frågan tas upp i Kommunfullmäktige eller ej och oavsett vad fullmäktige i så 
fall skulle besluta. Detta vill man göra för att tjäna tid. Enligt länsstyrelsens 
handläggare föregriper detta inte Kommunfullmäktiges beslut utan 
Kommunfullmäktige kan fortfarande besluta att till exempel överföra ansökan från 
energibolaget till kommunen själv eller besluta att dra tillbaka ansökan helt och 
hållet.  
Energibolaget har bett länsstyrelsen att inte gå vidare med myndighetssamrådet 
utan invänt besked från Kommunstyrelsen/Kommunfullmäktige i Emmaboda 
kommun. 
 
Beslutsunderlag 
underlag för ansökan om vattenskyddsområde: geografiskt område samt förslag 
till föreskrifter, se dokument ”Lyckebyåns Vattenförbund länkar 
vattenskyddsområde” 
e-brev från länsstyrelsens handläggare angående myndighetssamråd 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsens 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att kommunen övertar energibolagets roll som sökande till vattenskyddsområdet 
 
att meddela Länsstyrelsen att Kommunfullmäktige i Emmaboda önskar att 
Länsstyrelsen fortsätter arbetet med inrättande av vattenskyddsområde kring 
Lyckebyån 
 
att meddela Länsstyrelsen att den kan gå vidare med myndighetssamråd i ärendet 
samt 
 
att Bygg- och Miljönämnden har tillsynsansvaret för vattenskyddsområdet inom 
Emmaboda kommun. 
____ 
 
Yrkanden vid Kommunstyrelsen 2019-06-04 
Johan Jonsson (C) yrkar förändring av första att satsen med tillägg med ordet 
meddela före Länsstyrelsen. 
 
Per Adolfsson (S), Bo Eddie Rossbol (BA) och  Gull-Britt Hellborg (KD) yrkar 
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bifall till Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut, med Johan Jonssons (C) 
ändringsyrkande. 
 
Leif Karlsson (M) yrkar tillägg att kommunen genom Bygg- och miljönämnden 
och Kommunstyrelsen har ett informationsmöte med berörda företagare vad detta 
kan innebära för företagaren på sikt. 
 
Propositionsordning 
Johans ändringsyrkande mot avslag av det samma. 
Ordförande finner att Johan Jonssons (C) ändringsyrkande bifallits. 
 
Proposition nr 2 
Leif Karlssons (M) tilläggsyrkande mot avslag av det samma. 
Ordförande finner att Leif Karlssons (M) tilläggsyrkande bifallits. 
 
Yrkanden vid Kommunfullmäktige 2019-0-17 
Johan Jonsson (C) och Stig-Ove Andersson yrkar bifall till Kommunstyrelsens 
förslag till beslut.  
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att meddela Länsstyrelsen att kommunen övertar energibolagets roll som sökande 
till vattenskyddsområdet 
 
att meddela Länsstyrelsen att Kommunfullmäktige i Emmaboda önskar att 
Länsstyrelsen fortsätter arbetet med inrättande av vattenskyddsområde kring 
Lyckebyån 
 
att meddela Länsstyrelsen att den kan gå vidare med myndighetssamråd i ärendet  
 
att Bygg- och Miljönämnden har tillsynsansvaret för vattenskyddsområdet inom 
Emmaboda kommun 
 
att kommunen genom Bygg- och Miljönämnden och Kommunstyrelsen har ett 
informationsmöte med berörda företagare vad detta kan innebära för företagaren 
på sikt. 
____ 
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§ 85 KS/2019:239 
 
Sammanträdestider 2020 för Kommunfullmäktige  
 
Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktiges arbetsordning § 5 anger att "För varje år bestämmer 
fullmäktige dag och tid för sammanträdena". 
Kommunledningskontoret har arbetat fram förslag till sammanträdesplan för 
Kommunstyrelse och Kommunfullmäktige under 2020. Planen är framtagen med 
utgångspunkt till de lagar som är styrande för tidpunkt när särskilda beslut skall 
fattas i kommunfullmäktige respektive kommunstyrelse.  
Bolag, förbund och nämnder rekommenderas planera egna sammanträden under 
året med hänsyn till Kommunstyrelsens och Kommunfullmäktiges 
sammanträdesplan.  
 
Förslag sammanträdesplan 2020 för kommunstyrelsen:  
Dag är tisdag och starttid kl. 13:00 för alla datum om inget annat meddelas 
7 januari  8 september 
4 februari  6 oktober 
10 mars 3 november 
7 april 1 december 
5 maj  
2 juni 
 
Förslag sammanträdesplan 2020 för kommunfullmäktige:  
Dag är måndag och starttid kl. 18:00 för alla datum om inget annat meddelas  
27 januari 28 september 
24 februari  26 oktober 
30 mars 23 november 
27 april 14 december 
25  maj  
15 juni  
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att  fastställa sammanträdesplan för Kommunstyrelsen för 2020 
 
att  uppdra till nämnderna ta hänsyn till Kommunstyrelsens och 

Kommunfullmäktiges sammanträdesplanering för så bra ärendehantering som 
möjligt. 

____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att  fastställa sammanträdesplan för Kommunfullmäktige för 2020 
 
att  uppdra till nämnderna ta hänsyn till Kommunstyrelsens och 

Kommunfullmäktiges sammanträdesplanering för så bra ärendehantering som 
möjligt. 

____ 
 
Yrkanden vid Kommunfullmäktige 2019-06-17 
Sten-Olof Johansson (M) yrkar tillägg att kommunchef och Kansliavdelning 
uppdras återkomma med förslag på datum och upplägg för Kommunfullmäktiges 
utvecklingsdialog våren 2020. 
 
Propositionsordning 
Kommunstyrelsens förslag mot Kommunstyrelsens förslag med Sten-Olof 
Johanssons (M) tilläggsyrkande. 
Ordförande finner att Kommunstyrelsens förslag med Sten-Olof Johanssons (M) 
tilläggsyrkande bifallits. 
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att  fastställa sammanträdesplan för Kommunfullmäktige för 2020 
 
att  uppdra till nämnderna ta hänsyn till Kommunstyrelsens och 

Kommunfullmäktiges sammanträdesplanering för så bra ärendehantering som 
möjligt. 

____ 
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§ 86 Dnr KS/2017:485 
 
Information – Återkoppling till kommunfullmäktige angående att 
Träffpunkten i Lindås inte flyttat till Mikaelsgården i Lindås  
 
Sammanfattning 
Teknik- och fritidsnämnden har inkommit med information gälande ärende 
2017:485 att Träffpunkten i Lindås inte flyttas till Mikaelsgården utan till Lindås 
Folkets Hus. Kommunfullmäktige beslutade 2017-10-30 att förvärva 
Mikaelsgården i Lindås.  
 
Bildnings- och socialförvaltningen uppmanades att göra behovsinventeringar.  
Socialförvaltningen ansåg att det var en bra idé att förvärva Mikaelsgården för en 
utveckling av Träffpunkten i Lindås.  
Då bildningsförvaltningen hade akuta och stora behov av lokaler valde 
socialnämnden att inte flytta Träffpunkten till Mikaelsgården.  
 
Vid socialnämnden 2019-01-23 beslutades att då förvaltningen vill utveckla 
aktiviteterna och möta fler människor vore en flytt av Träffpunkten i Lindås till 
Lindås Folkets hus ett bidrag till en utveckling av verksamheten.  
Detta innebär att fler människor får möjlighet att ta del av ett kulturutbud, få 
mötas i sociala sammanhang, känna sig behövda och även få vara en del av 
samhället på ett naturligt sätt. Det blir också enklare att samverka mellan 
förvaltningens och övriga samhällets olika föreningar, studieförbund med flera.  
 
Vinsten kommer att för fler personer motverka ofrivillig ensamhet, ohälsa och 
insatser i förtid från hemtjänsten. Verksamheten flyttas under första halvåret 2019.  
De som besökt Träffpunkten på Flygtvägen 10 a Lindås och som behövt få hjälp 
för att komma till Träffpunkten kommer att få hjälp och stöd för att hitta lösningar 
så man fortsatt kan ta del av arrangemang som Träffpunkten anordnar.  
 
Socialnämnden beslutade 2019-04-17 § 41 
att till kommunfullmäktige översända ovanstående information om varför 
Träffpunkten i Lindås inte flyttat till Mikaelsgården i Lindås  
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anteckna information om Återkoppling till kommunfullmäktige angående att 
Träffpunkten i Lindås inte flyttat till Mikaelsgården i Lindås till protokollet.  
____ 
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§ 87 Dnr KS/2019:238 
 
Inrättande av Hållbarhetsråd samt avskaffande av Kommunala 
pensionärsrådet, KPR och Kommunala tillgänglighetsrådet KTR 
 
Sammanfattning 
Emmaboda kommun har sedan tidigare haft två råd, Kommunala Pensionärsrådet 
KPR och Kommunala Tillgänglighetsrådet KTR som är placerade under 
Socialnämnden. I råden finns det ledamöter från olika nämnder, representanter 
från brukarorganisationer och nämndsekreteraren som skött administrationen.  
Utöver dessa råd har Kommunstyrelsen haft ett forum för diskussioner kring miljö 
och hälsa kallat Hållbar Hälsa och Miljö. Till forumet har det valts ledamöter från 
styrelsen och nämnderna, samt har olika funktioner också varit deltagande.  
 
Det har under en längre tid först fram önskemål om att råden ska överföras till att 
vara placerade under Kommunstyrelsen. En omorganisering av Hållbar Hälsa och 
Miljö har också diskuterats under 2018 men har blivit mer aktualiserad med ny 
majoritet för innevarande mandatperiod.  
 
Med anledning av ovan har det förts politiska diskussioner kring syftet med 
befintliga råd, nya råd och formerna kring sådana forum/organ.  
Politiskt har ambitionen hela tiden varit att bibehålla någon form av dialogforum 
där brukarorganisationerna och politikerna träffas och diskussioner kan föras 
mellan dessa parter. Känslan har däremot varit att det kan finnas anledning att 
prova nya konstellationer för att få ut en bättre dialog och ett bättre syfte kring 
dessa möten. För att inte tappa tidigare råds deltagare och syften har förslag tagits 
fram om att starta upp ett gemensamt råd för de tre grupperingarna som nämns 
inledningsvis i texten ovan.  
Förändringar kan bli aktuella kring råden och det kan även bli aktuellt att inrätta 
andra råd/forum framöver.   
 
Det nya rådet som föreslås är tänkt att heta Kommunala hållbarhetsrådet. Syftet är 
bl.a. ett organ för diskussion samråd och ömsesidig information. En av 
uppgifterna är att kommunens företrädare informerar rådet om sådant som berör 
tillgänglighet och hälsa i kommunen och inhämta synpunkter. Ska vara 
organisatoriskt knutet till Kommunstyrelsen. 
 
Beslutsunderlag 
Reglemente - Kommunala Hållbarhetsrådet version 2 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att Kommunala Tillgänglighetsrådet och Kommunala Pensionärsrådet upphör 
samt att respektive reglemente för råden upphör att gälla 
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att Hållbar Hälsa och Miljö upphör att finnas som arbetsgrupp 
att inrätta nytt råd med namnet Kommunala Hållbarhetsrådet samt 
att anta Reglemente för Kommunala Hållbarhetsrådet. 
____ 
 
Yrkanden vi Kommunstyrelsen  
Jarkko Pekkala (S) yrkar avslag på samtliga föreslagna att satser och att 
Kommunala pensionärsrådet, Kommunala tillgänglighetsrådet och arbetsgruppen 
Hållbar Hälsa och Miljö behålls.   
 
Johan Jonsson (C) yrkar att antalet ledamöter och ersättare i Kommunala 
Hållbarhetsrådet ändras till 5 ledamöter och 3 ersättare, från Kommunstyrelsen 
 
Propositionsordning 
Kommunstyrelseberedningens förslag mot Jarkko Pekkala (S) yrkande. 
Ordförande finner att Kommunstyrelseberedningens förslag bifallits.  
 
Votering  
Ja för Kommunstyrelseberedningens förslag 
Nej för Jarkko Pekkala (S) förslag. 
Utfall av voteringen blev 7 Ja och 6 Nej. 
 
Propositionsordning nr. 2 
Johan Jonssons (C) tillägg mot avslag av det samma 
Ordförande finner att Johan Jonssons (C) yrkande bifallits.  
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att Kommunala Tillgänglighetsrådet och Kommunala Pensionärsrådet upphör 
samt att respektive reglemente för råden upphör att gälla 
 
att Hållbar Hälsa och Miljö upphör att finnas som arbetsgrupp 
 
att inrätta nytt råd med namnet Kommunala Hållbarhetsrådet  
att antalet ledamöter och ersättare ändras till 5 ledamöter och 3 ersättare från 
Kommunstyrelsen samt 
 
att anta Reglemente för Kommunala Hållbarhetsrådet. 
____ 
 
Yrkanden  
Johan Jonsson (C) yrkar återremiss av ärendet med motiveringen att det behövs 
föras dialog med de organisationerna som har vald representation i Kommunala 
Pensionärsrådet, KPR och Kommunala Tillgänglighetsrådet, KTR med 
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ambitionen att ärendet kommer upp för beslut under hösten 2019. 
 
Stig-Ove Andersson (S) yrkar bifall till Johan Jonssons (C) yrkande om 
återremiss. 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer frågan om ärendet ska beslutas om idag eller vid ett senare 
tillfälle och finner att ärendet kommer beslutas om vid ett senare tillfälle. 
____ 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att återremittera ärendet med motiveringen att det behövs föras dialog med de 
organisationerna som har vald representation i Kommunala Pensionärsrådet, KPR 
och Kommunala Tillgänglighetsrådet, KTR med ambitionen att ärendet kommer 
upp för beslut under hösten 2019. 
____ 
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§ 88 Dnr KS/2019:215 
 
Revidering - Reglemente för teknik- och fritidsnämnden  
 
Sammanfattning 
På grund av förändringar gällande antal ledamöter och ersättare för nämnderna, 
finns ett behov av en översyn av befintligt reglemente från TFN/2016-11-16 § 72.  
 
Beslutsunderlag  
Reglemente för teknik- och fritidsnämnden 
 
Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2019-05-08 § 21 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att anta teknik- och 
fritidsnämndens reglemente.  
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anta reviderat Reglemente för Teknik- och fritidsnämnden. 
____ 
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§ 89 Dnr KS/2018:8 
 
Ändring av investeringsbudget - Prioritering av lokalprojekt - omfördelning i 
investeringsbudget beslutad av Kommunfullmäktige 
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade 2018-12-17§ 133  om investeringsplan för bl.a. 
Bildningsnämndens verksamheter. Under 2019 har det visat sig att behovet och 
prioriteringarna är andra jämfört hur det såg ut vid fullmäktiges beslut 2018-12-
17. 
 
Bildningsnämnden beslutade 2019-04-04 § 39 att ge bildningschef Lennart O 
Werner i uppdrag att verka för att tekniska förvaltningen skyndsamt påbörjar 
projektering av Bjurbäcksskolan 7-9 och Vilhelm Mobergsgymnasiet. 
 
Bildningschef, socialchef och teknisk chef har bildat en lokalsamordningsgrupp 
som gått igenom och satt prioritering på pågående större lokalprojekt.  
Bildningsförvaltningens lokalbehov diskuteras löpande. Särskilda avstämningar 
har gjort i lokalsamordningsgruppen.  
 
Bildningsnämnden framför behov av mer lokaler, där en omprioritering föreslås 
göras i investeringar från Bjurbäcksskolan 7-9 till F-6 för att lösa höstterminens 
lokalbehov. Konsekvenser för att lösa detta blir att detta projekt måste prioriteras 
under sommaren, med projektering, upphandling och montering. Bygglov måste 
sökas omgående, dessutom behövs en fullständig kostnadskalkyl göras för 
projektet innan beslut fattas om genomförande. 
 
Konsekvensbeskrivning som Bildningsnämnden ser är 
De beskrivna projekten är viktiga för att verksamheten ska kunna genomföras på 
ett bra sätt med avseende på resultat och arbetsmiljö för elever och personal.  
 
Förslag från Bildningsnämnden på de prioriterade lokalutvecklingsprojekten 
gäller: 
-Johansfors skola 
-Bjurbäcksskolan F-6 
-Bjurbäcksskolan 7-9 
-Vilhelm Mobergsgymnasiet 
-Lindås skola 
 
Tekniska kontoret har hittills gjort förberedande planeringsarbete för vissa 
åtgärder i beslutet.   
Bildningschefen föreslår en omprioritering av nya lokaler utifrån 
bildningsnämndens beslut, som innebär omfördelning av investeringsmedel från 
Bjurbäcksskolan 7-9 till Bjurbäcksskolan F-6 utifrån kommunfullmäktiges 
investeringsbeslut § 133 2018-12-17 
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Tekniska kontoret har som förberedande arbete tagit in offert på att hyra pavil-
jong, innehållande två klassrum och grupprum mm på 205 m2. En lämplig plats 
på F-2 skolgården har setts ut, där det är möjligt att dra fram el, VA försörjning 
etc.  
Då byggnaden är bygglovspliktig, måste bygglov sökas och beviljas enligt 
detaljplan hos Bygg – och miljönämnden innan arbetet kan påbörjas. 
 
Konsekvensbeskrivning som Tekniska kontorets ser är: 
Utökade lokalytor medför ökat arbete inom Teknik- och Fritidsnämndens 
ansvarområde vad det gäller fastighetsskötsel och städning. Vissa driftkostnader 
ökar i och med ökad lokalyta främst el och uppvärmning. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Kommunfullmäktiges beslut i § 133 innehåller en budget på 3,5 milj. Av den 
summan har det hittills använts 747 tkr till investering av elevskåp på högstadiet. 
Kvar av beslutade investeringsmedel är 2 753 tkr. 
 
Offerten från Expandia innehåller ca priser enligt följande: 
Uppsättning av byggnad  230 tkr 
Hyra   20-25 tkr per månad  
Avetablering  130 tkr 
Det tillkommer sedan kostnader för markarbeten gällande grundläggning 
rördragning,vilka inte har kalkylerats i nuläget. 
Driftkostnader för el etc tillkommer för Teknik och fritidsnämndens driftbudget.  
Sammanfattning av ärendet 
 
Beslutsunderlag 
BIN 2019-04-04 § 39 Prioritering av lokalprojekt 
BIN Lokaler - omfördelning av inv medel. maj 2019 
Prioritering av lokal projekt Bj 7-9 till F6 
____ 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att omfördela investeringsmedel i lokaler från Bjurbäcksskolan 7-9 till 
Bjurbäcksskolan F-6 
 
att avsätta medel till projektering av ombyggnation av Bjurbäcksskolan 7-9. 
____ 
 
Johan Jonsson (C) avslag andra att satsen med motivering att det i dagsläget är 
oklart hur mycket medel som ska omfördelas. 
 
Propositions 
Kommunstyrelseberedningens förslag mot Johan Jonssons (C) yrkande. 
Ordförande finner att Johan Jonssons (C) yrkande bifallits.  
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Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att omfördela investeringsmedel i lokaler från Bjurbäcksskolan 7-9 till 
Bjurbäcksskolan F-6 
____ 
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§ 90 Dnr KS/2019:xx 
 
Inkomna Medborgarförslag och Motioner  
 
Finns inga inkomna Medborgarförslag eller Motioner för anmälan till 
Kommunfullmäktige. 
____ 
 
Förslag till beslut 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anteckna informationen till protokollet.  
____ 
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§ 91 Dnr KS/2019:11  
 
Anmälningsärenden  
 
Finns inga anmälningsärenden att rapportera till Kommunfullmäktige. 
____  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att anteckna meddelandet till protokollet.  
____ 
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§ 92 Dnr KS/2019:9 
 
Frågor och svar vid Kommunfullmäktige 
 
Kommunfullmäktigeledamot Eva Regin Johnston (M) ställer följande fråga till 
Kommunfullmäktiges ordförande: Under första halvåret har det inte varit många 
teman. Tema är uppskattat och viktigt input för ledamöterna. Är det medvetet val 
eller är det tillfälligt att det inte är några teman vid Kommunfullmäktige mötena? 
 
Bo Eddie Rossbols (BA) svar: 
Det är inget medvetet. Det har varit en del informationer och utbildningar för 
ledamöterna då det är en ny mandatperiod. Bl.a. har det varit utbildningar i 
ekonomi, information från kansliet om administration av politikernas uppdrag och 
i ett ärendes gång. Men tema kommer det vara även framöver. Vid 
Kommunfullmäktiges sammanträde den 23 september kommer Maria Price, 
kanslichef på Rådet för främjandet av kommunala analyser, RKA till Emmaboda 
och redovisar kvalitets tal ut ifrån FN,s hållbarhetsmål/Agenda 2030 målen. 
Redovisningen är tänkt att visa nuläge och utmaningar för Emmaboda kommun. 
Maria kommer därefter fortsätta ett arbete med att koppla detta till 
socioekonomiska tal för Emmaboda kommun. Den redovisningen blir i slutet av 
2019 eller i samband med lanseringen av KKiK måtten 2019 som görs i januari 
2020. 
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§ 93 Dnr KS/2019:252 
 
Demokratital för att uppmärksamma 100-års jubileum av allmän rösträtt 
 
Under sammanträdet håller Kommunfullmäktiges ordförande Bo Eddie Rossbol 
(BA), Maria Ixcot Nilsson (S) och Gull-Britt Hellborg (KD) tal med anledning av 
Sveriges 100-års jubileum av allmän rösträtt. 
 
Demokratins genombrott firar 100 år utifrån att beslut togs i riksdagen den 17 
december 1918 om allmän rösträtt och allas rätt att vara valbara. Riksdagen 
uppmärksammar detta genom flera aktiviteter under 2018-2022 att det är 100 år 
sedan demokratin fick sitt genombrott. 
____ 
 

 



                   SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 30 
Kommunfullmäktige  Sammanträdesdatum 
 2019-06-17  
  

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

Voteringar 
 Parti Ledamöter Ev. ersättare          Omröstningar 

    §  80    § 81 
  Ja    Nej   Avst   Ja   Nej  Avst   

1 S Maria Ixcot Nilsson  - - -  X    
2 C Bo Sunesson  X    X    
3 M Sten-Olof Johansson  X    X    
4 S Per Adolfsson  X    X    
5 SD Charlotte Andersson  X     X   
6 S Zeljka Krajinovic   X   X    
7 BA Bo Eddie Rossbol  X    X    
8 S Pontus Franzén  X    X    
9 C Johan Jonsson  X    X    
10 M Leif Karlsson  X    X    
11 SD Martin Henriksson   X    X   
12 S Annika Karlsson  X    X    
13 S Jarkko Pekkala  X    X    
14 V Nicke Grozdanovski  X      X  
15 C Jenny Rydberg  X    X    
16 M Stefan Nyström  X    X    
17 KD Gull-Britt Hellborg  X    X    
18 S Marie-Louise Eddegård  X    X    
19 - Lars-Olof Karlsson  X    X    
20 S Jan-Olof P Jäghagen Camilla Johansson (S) X    X    
21 BA Anja Karlsson Granlund  X    X    
22 C Karin Rask  - - -  - - -  
23 M Ann Helene Jonsson  X    X    
24 S Kickie Norrby  X    X    
25 S Dragan Pavlovic  X    X    
26 SD Tony Johansson   X    X   
27 S Gunvor Karlsson  X    X    
28 C Rune Magnusson  X    X    
29 M Hans Ohlsson  X    X    
30 MP Jette Lehrmann Madsen    X    X  
31 S Flemming Jörgensen  X    X    
32 S Stig-Ove Andersson  X    X    
33 BA Mats Bjartling    X    X  
34 SD Bo Häggbring   X    X   
35 C Niklas Banérsson  X    X    
36 M Eva Regin Johnston  X    X    
37 S Simon Petersson Eva-Lena Gotthardsson (S) X    X    
38 V Camilla Holgersson  X      X  
39 S Gullvi Dahllöf Erik Fors (S) X    X    
40 C Göran Andersson  X    X    
41 M Günter Villman  X    X    
    33 4 2  32 4 4  
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